



Welcome to The 33rd World Chinese Basketball Invitational Tournament

The 33rd World Chinese Basketball Invitational Tournament is about to begin. Malaysia Kuala Lumpur is located in the center of Southeast Asia, between the Pacific and the Indian Ocean, if you want to pass between the two oceans, must pass through the Malacca Strait. Malaysia north of Laos, Khmer, Myanmar, Thailand and so on. Southwest of Indonesia, south of Singapore and so. Pleasant climate, beautiful scenery, the four seasons such as spring. Production is rich, race is very complex, red, yellow and white species are.

Because of the complexity of people, people's enthusiasm is also an important tourist characteristics, it is difficult in other countries to enjoy such a diverse ethnic customs. In addition, the traffic is convenient, the living degree is not high, therefore also attracts many tourists to visit. The sightseeing sports are numerous : Black wind tunnel, Bats Cave, Selangor Tin Tin Field Genting Highland Casino (Southeast Asia's largest casino), Fukuoka, Penang Museum, Snake Temple, Raclining Temple, various religious temples, Malacca, beaches and so on. More than just across the bridge from Singapore. Kuala Lumpur traffic is convenient for both highways, aviation and taxis.

Invitation letter and list has been sent in mid of April, due to equipment, personnel restrictions, not all of the registration can be accepted, so I hope the team as soon as possible to apply, so as not to corner. As per past experience, received the list has been, do not immediately start to prepare, until June has been more than the initial registration date. In the future, the list will be decided by order. I wish you a pleasant and peaceful journey.

President *Roy Kao*

歡迎參加第33屆全球華人籃球邀請賽

第33屆全球華人籃球邀請賽即將開始報名。馬來西亞吉隆坡位於東南亞的中央，介於太平洋與印度洋之間，如果要通兩大洋之間，必需通過馬六甲海峽。馬來西亞北臨寮國，高棉，緬甸，泰國等。西南臨印尼，南接星加坡等。氣候宜人，風光明媚，四季如春。出產豐富，人種非常複雜，紅黃白黑種均有。

由於人種複雜，人民熱情也是重要的旅遊特色，很難在其他國家欣賞到如此多元的民族風情。此外交通便利，生活程度不高，因此也吸引眾多遊客來訪。其觀光景點不勝枚舉：黑風洞，**Bats Cave**，雪蘭莪錫礦場雲頂高原賭場（東南亞最大賭場），福隆岡，檳榔嶼博物館，蛇廟，臥佛寺，各類宗教寺廟，馬六甲，各地海灘等，美不勝收。更加上距星加坡僅一橋之隔。吉隆坡交通無論公路，航空，計程車等均甚便利。

邀請函及報名單已經於四月中寄發，由於設備，人員的限制，未能全部報名均可接受，因此希望各隊盡速報名，以免向隅。過去的經驗，收到報名單已後，不去立即展開準備，等到六月就已經超過了初次報名日期。今後將依報名先後順序來決定名單。預祝大家有個愉快平安的旅程。

總會會長 高啟正 敬邀